
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-SIS DE MAIG DE
DOS MIL CATORZE

A la vila de Roses  (Girona), el 26 de maig de  dos mil catorze

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de
la  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de   la   corporació,  el  ple  de
l’Ajuntament  a  l’objecte  de  celebrar  sessió  ordinària  d’acord  amb la  convocatòria  que  s’ha
repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr.       Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor  
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora  
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor

S’incorporen a la sessió:
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor, en el punt 2 de l'ordre del dia, quan
són les 20:02 hores.

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.
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01.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR

− Sessió extraordinària del ple del dia 28.04.2014
− Sessió ordinària del ple del dia  28.04.2014

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar les actes
tal com han estat redactades i s'eleva a acord plenari. 

02.-  PRESA DE POSSESSIÓ DEL REGIDOR JORGE FERNÁNDEZ JAIMEZ  DEL GRUP
MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

En aquest punt de l'ordre del dia s'incorpora el senyor Jorge Fernández Jaimez per prendre
possessió del càrrec de regidor, quan són les 20:05 hores. 

La  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de  la  corporació,  presenta  la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient   

Presa de possessió del regidor Jordi Fernández Jaimez del Grup municipal Socialista-Progrés
Municipal (PSC-PM) amb motiu de la renúncia de la regidora Magda Casamitjana i Aguilà.

Antecedents

Acord de Ple de data 23 de desembre de 2013, en el qual es va prendre raó de la renúncia de
la regidora Magda Casamitjana i Aguilà, que va tenir efectes una vegada finalitzada la sessió
del Ple i s’acordava sol·licitar a la Junta Electoral Central que expedís la credencial pertinent a
favor del següent candidat de la llista del Grup municipal Socialista-Progrés Municipal (PSC-
PM) per completar la composició municipal.

Amb data 9 de maig de 2014, mitjançant registre d’entrada número E20147305, vàrem rebre de
la  Junta  Electoral  Central  la  credencial  del  nou  regidor  designat,  senyor  Jordi  Fernández
Jaimez, com a regidor municipal del Grup municipal Socialista-Progrés Municipal (PSC-PM).

Fonaments de dret

Primer.  Article  9.4  del  Reial  decret  2568/1986,  de  28  de  novembre,  que  va  aprovar  el
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

Segon. Articles 6, 7, 177, 178 i 182 de la Llei orgànica núm. 5/1985, de 9 de juny, del règim
electoral general, que estableixen les causes d’inelegibilitat i d’incompatibilitat per al càrrec de
regidor municipal.
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A proposta de l’alcaldessa presidenta, el Ple adopta el següent

ACORD

Procedir a la presa de possessió amb la fórmula següent:

“L’alcaldessa llegeix la fórmula legal de jurament o promesa del regidor electe:

ALCALDESSA:

Un cop comprovada la credencial del regidor electe i als efectes de si li afecta alguna de les
causes d'incompatibilitat previstes a la Llei orgànica del règim electoral general, en els seus
articles 202 i 203, o una altra legislació concordant, ho ha de manifestar en aquest moment, per
la qual  cosa, a fi  de procedir  a la presa de possessió,  haurà de respondre a les fórmules
següents:

ALCADESSA:  Està  afectat  per  alguna  de  les  causes  d’inelegibilitat  o  incompatibilitat
sobrevinguda amb posterioritat a la seva proclamació tal com determinen els articles indicats?

SR.   JORGE FERNÁNDEZ JAIMEZ: NO.

ALCADESSA:  Com  que  no  us  afecta  cap  de  les  esmentades,  ara  us  correspon  prendre
jurament  del  càrrec,  JUREU  O  PROMETEU  PER  LA VOSTRA CONSCIÈNCIA I  HONOR
COMPLIR FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE REGIDOR DE L’AJUNTAMENT
DE ROSES, AMB LLEIALTAT AL REI, RESPECTAR I FER RESPECTAR LA CONSTITUCIÓ I
L’ESTATUT D’AUTONOMIA DE CATALUNYA?

SR.   JORGE FERNÁNDEZ JAIMEZ: Sí, ho juro

ALCADESSA: Declara al senyor Jorge Fernández Jaimez, regidor de la corporació municipal,
amb tots els drets i deures que el càrrec comporta.= Exp. 2332/2011.

Després  de  la  lectura  de  la  proposta  i  el  jurament  del  nou  regidor,  l'alcaldessa  li  dóna la
benvinguda a la corporació  i enhorabona pel càrrec. 

Tot seguit, abans de passar al punt número 3 de l'ordre del dia, en nom de ple, dóna el condol a
la senyora Ma. Àngels Arjona Crusellas, per la mort de la seva germana. 

03.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 D'ABRIL DE 2014
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Població total: 19.785 habitants
Homes:    9.922 que representen el 50.15 % de la població
Dones:          9.863 que representen el 49.85 % de la població
< 16 anys                     Representen el 18,62% de la població
Atur a 1 d’abril 2013 era de 1.462  persones i aquest any ha estat de 1.407 persones 

INCIDÈNCIES DEL GIE
Al llarg del mes d’abril  el sistema ha rebut un total  de 230 incidències i encàrrecs, és a dir, un
8% menys de les que va recollir el mes de març. Comparant el mateix mes d’enguany amb el
2013 veiem que s’han rebut un 35% menys. 

- Incidències rebudes:  230
- Incidències desestimades:  12
- Incidències per a resoldre: 218  
- Incidències resoltes: 149  
-  Incidències pendents: 67 

Continuaran incidint en la neteja viària, les runes i la neteja d'abocadors, que tot i així continuen
havent-hi  moltes.  Per  nombre  de  gies  segueixen  les  incidències  en   la  neteja  viària,  els
encàrrecs a la brigada i altres.  

DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA DEL 28 D'ABRIL AL 22 DE MAIG DE 2014
- Total de decrets:  248
- Contingut econòmic:   43
- Contingut urbanístic:             34
- Contingut general: 171

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES:
- 21 Reunions de treball
- 2 Consell Executius PRODER
- 2 Consells Executius PORT 
- 1 Junta General de Societats
- 1 Consell d’Administració ROSESNET
- 4 Meses de Contractació 
- 4 Gerències d’Urbanisme 
- 4 Juntes de Govern Local 
- 1 Junta de Portaveus
- 1 Comissió Especial de Comptes
- 1 Comissió Informativa
- 1 Ple
- 1 Consell Administració Patronat de Turisme

VISITES REBUDES A ROSES

     4



-  26 visites

VISITES FORA DE ROSES
- Figueres, visita instal·lacions Fundació Altem
- BCN, Hble. Sra. Neus Munté, consellera de Benestar Social i Família
- Girona, Il·lm. Sr. Xavier Soy, diputat de Cooperació local, Cultural i Acció Social.

ACTES A ROSES
- Cantada d’Havaneres “Vila de Roses”
- Visita “Conèixer l’Ajuntament” – Escola “Els Grecs”
- Conferència de Jaume Sobrequés, “Espanya contra Catalunya”.
-  Xerrada  Fundació  Roses  Contra  Càncer  –  “APORTACIÓ  DE  L’ACUPUNTURA  A
L’ONCOLOGIA INTEGRATIVA”.

- 1 Casament Civil
- Benvinguda, I Concentració de Clàssics Badia de Roses
- Inauguració Biblioteca Social – XARXA CONVIVÈNCIA
- Acte de reconeixement al 1r equip de l’AE Roses, (guanyadors lliga)
- XXVI Trobada de Dansa Vila de Roses – DANY’S
- Concerts Clàssics – “Solistes de l’Empordà” 
- V Edició Cantarella 2014
- Cloenda dels cursos de català 2013-2014 i Voluntariat per la llengua
- III FLASHMOB BALLA CONTRA  EL CÀNCER

ACTES FORA DE ROSES

- BCN, Visita Teatre Nacional
- BCN, Inauguració exposició Festival Peralada
- Llers, “Remena’n la Cirera 2014”

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ
- Roda de premsa conferencies cicle “Propostes de País”
- Hora de l’Alcaldessa
- Roda de premsa Creuers
- Xat Empordà
- Roda de presentació III Fira de la Rosa
- Programa regidors – Empordà TV

AGRAÏMENTS
- Agraïment de l’Àrea d’Esport i Joventut als membres de la Policia Local per la tasca de control
i  suport  durant  el  cap de setmana de l’1  al  4 de maig on van tenir  lloc diferents activitats
esportives i lúdiques. (s’adjunta escrit).
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- Agrair a l'artista cadaquesenc Pere Bellès la seva col·laboració en la composició cromàtica de
la passera que connecta els dos marges de la Riera Ginjolers i que proposa un recorregut
visual a través de les làmines del pont, creat amb la simplificació dels colors de les banderes de
les més de 50 nacionalitats d'origen dels ciutadans de Roses.

El Ple en queda assabentat. 

04.-  APROVAR  EL  CONVENI  AMB  L'ASSOCIACIÓ  PROMOCIÓ  D'ESDEVENIMENTS
GIRONA PEL QUAL L'AJUNTAMENT DE ROSES  S'INCORPORA COM A MEMBRE  AL
COSTA  BRAVA  GIRONA  CONVENTION  BUREAU  (CBGCB)  AMB  LA  FINALITAT  DE
PROMOCIONAR I DIFONDRE L'OFERTA CONGRESSUAL, LÚDICO-TURÍSTICA D'ESPAIS
SINGULARS I DE CENTRES CONGRESSUALS DEL MUNICIPI DE ROSES.

La  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de  la  corporació,  presenta  la
proposta d'acord que és del tenor literal següent:  

Identificació de l’expedient

Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i l’Associació Promoció d’Esdeveniments
Girona per a promocionar i difondre l’oferta congressual, lúdic-turística d’espais singulars i de
centres congressuals del municipi de Roses.

Antecedents

1. La sessió ordinària del Ple del dia 26 d’abril de 2011 va aprovar la ratificació de l’acord
adoptat  per  la  Junta  de  Govern  local  del  dia  1  d’abril  de  2011  (punt  8.6)  pel  qual
s'aprova  la  signatura  del  conveni  de  col·laboració  entre  l’Ajuntament  de  Roses  i  la
Cambra  de  Comerç  Indústria  i  Navegació  de  Girona  per  a  promocionar  l’oferta
congressual, lúdica-turística i d’espais singulars i de centres congressuals del municipi
de Roses.

2. En data  26  de  setembre  de  2012  la  Cambra  de  Comerç  de  Girona comunica  que
conjuntament amb la Diputació de Girona, Patronat de Turisme Costa Brava Girona i
Ajuntament de Girona estant treballant per impulsar el turisme de congressos i reunions
a la demarcació, amb la creació d’una associació sota el nom Associació de Promoció
d’Esdeveniments de Girona.

3. En  data  2  de  maig  de  2013  el  Consell  Assessor  i  la  Junta  Directiva  del  Girona
Convention  Bureau,  gestionat  per  l’Associació  Promoció  d’Esdeveniments  Girona-
Associació sense ànim de lucre constituïda per la Diputació de Girona, el Patronat de
Turisme Costa Brava Girona i la Cambra de Comerç de Girona, van acordar i aprovar
canviar el nom de la marca comercial del club específic de turisme de negocis de la
demarcació  de  Girona,  per  la  nova  marca  Costa  Brava  Girona  Convention  Bureau
(CBGCB).
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4. L’Associació  Promoció d’Esdeveniments  Girona proposa a l’Ajuntament  de Roses la
signatura d’un nou conveni de membre del Costa Brava Girona Convention Bureau amb
idèntic objecte i finalitat al conveni aprovat al 2011.

5. Amb data 31 de març de 2014 la cap de la unitat de Turisme informa favorablement.

6. En data 19 de maig de 2014 la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

A proposta de la regidora de Turisme i  Participació Ciutadana, la senyora Montse Mindan i
Cortada, el Ple de l'Ajuntament de Roses adopta el següent

ACORD:

1. Aprovar  el  conveni  amb  l’Associació  Promoció  d’Esdeveniments  Girona  pel  qual
l'Ajuntament  de  Roses  s'incorpora  com  a  membre  al  CBGCB  amb  la  finalitat  de
promocionar  i  difondre  l’oferta  congressual,  lúdica-turística  d’espais  singulars  i  de
centres congressuals del municipi de Roses.

2. Aprovar la despesa de 2.178€ anuals, IVA inclòs, en concepte de quota anual per tenir
la condició de membre del CBGCB a favor de l’Associació Promoció d'Esdeveniments
Girona amb CIF: G55159461, amb domicili a l’Avda. St. Francesc, 29, 3r. 17001 Girona,
i carregar-la a l'aplicació pressupostària 14 70 4320 2269900.

3. Facultar a l’alcaldessa per a la signatura del conveni a dalt esmentat.

4. Sol·licitar, d'acord amb la clàusula vuitena del conveni aprovat pel Ple del dia 26 d'abril
de  2011,  la  resolució  automàtica  del  conveni  de col·laboració  entre  l’Ajuntament  de
Roses i  la  Cambra  de  Comerç  Indústria  i  Navegació  de  Girona per  a  promocionar
l’oferta congressual, lúdica-turística i d’espais singulars i de centres congressuals del
municipi de Roses, per tenir idèntic objecte i finalitat que el proposat per l’Associació
Promoció d’Esdeveniments Girona.

5. Notificar l’acord a l’Associació Promoció d’Esdeveniments Girona i a la Direcció General
d’Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya.

6. Comunicar l'acord adoptat al departament d'intervenció i a la unitat de serveis jurídics a
fi que l'incloguin en el registre de convenis de l'Ajuntament. Exp.: 1466/14

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Explica  que  com  ja  va  explicar  a  la  comissió  informativa,  des  de  Roses  i
conjuntament  amb  el  Patronat  de  Turisme  Costa  Brava-Girona  estan  intentant  que  siguin
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productes  turístics  per  separat  els  que  s'hagin  de  publicitar.  Així  com tenim els  productes
culturals,  aquest  any també hem començat  amb l'enològic, amb el  programa Vivid.  També
entrem a formar part  del  Costa Brava Girona Convencions Bureau, per poder promocionar
específicament el nostre teatre com a centre de palau de congressos. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

05.-  RATIFICAR L’ACORD ADOPTAT PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 28 DE
MARÇ  DE  2014,  EN  EL  QUAL  S’ACORDA  MANIFESTAR  LA  VOLUNTAT  DE
L’AJUNTAMENT  DE  PRORROGAR   L’ADHESIÓ  A  L’ACORD  MARC  PEL
SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC DESTINAT A ENS LOCALS DE CATALUNYA APROVAT
PEL  CONSORCI  CATALÀ  DEL  DESENVOLUPAMENT  LOCAL  (CCDL)  AMB  ENDESA
ENERGIA SAU.

El senyor Josep Ma. Mas Blanch, responsable de l'àrea d'Infraestructures i Serveis Públics,
Josep Maria Mas Blanch i Ponce, presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació de l’acord adoptat per la Junta de Govern local de data 28 de
març de 2014, en el qual s’acorda manifestar la voluntat de l’Ajuntament de prorrogar  l’adhesió
a l’acord  marc pel  subministrament  elèctric  destinat  a  ens locals  de Catalunya  aprovat  pel
Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) amb Endesa Energia SAU.

Antecedents

1. En data 28 de març de 2014, a la sessió ordinària la Junta de Govern Local va adoptar el
següent acord:

“8.19.- PRÒRROGAR L’ACORD MARC PEL SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC DESTINAT
A  ENS  LOCALS  DE  CATALUNYA,  PROMOGUT  PEL  CONSORCI  CATALÀ  DEL
DESENVOLUPAMENT  LOCAL (CCDL)  I  L’ASSOCIACIÓ  CATALANA DE  MUNICIPIS
(ACM).

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la pròrroga de l’acord marc pel subministrament elèctric destinat a ens
locals de Catalunya, promogut pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) i
l’Associació Catalana de Municipis (ACM).

Antecedents

1. En sessió de 30 d’octubre de 2012, el  Consorci  Català pel  Desenvolupament Local
(CCD)  va  aprovar  els  plecs  de  clàusules  administratives  particulars  i  prescripcions
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tècniques de l’acord marc del  subministrament  d’energia elèctrica i  gas natural  amb
destinació a les entitats locals de Catalunya. 

2. En  data  29  de  gener  de  2013,  la  Comissió  Executiva  del  Consorci  Català  pel
Desenvolupament Local (CCDL) en sessió ordinària, va adoptar entre d’altres acords
adjudicar a l’empresa Endesa Energia SAU el contracte de subministrament d’energia
elèctrica objecte de licitació, pel període que va des de l’1 d’abril de 2013 al 31 de març
de  2014,  amb els  imports  unitaris  dels  preus  que es  detallen  en  el  quadre  adjunt,
expressats  en  €/MWh  pel  que  fa  al  preu  del  terme  d’energia  en  cada  període  de
facturació.

PREUS D’ADJUDICACIÓ
P1 P2 P3

174,136 135,304 81,077 Sublot 1 (tarifa
3.0A)

LOT A
(electricitat)

152,356 Sublot 2 (tarifa
2.1A)

177,553 86,943 Sublot 3 (tarifa
2.1DHA)

150,938 Sublot 4 (2.0A)
183,228 63,770 Sublot 5 (2.0DHA)

3. En sessió de 5 d’abril  de 2013,  la  Junta de Govern Local  va adoptà,  entre d’altres
acords, l’adhesió a l’acord marc pel subministrament elèctric destinat a ens locals de
Catalunya,  promogut  pel  Consorci  Català  del  Desenvolupament  Local  (CCDL)  i
l’Associació Catalana de Municipis (ACM). L’acord de la Junta de Govern Local, va ser
ratificat pel Ple en sessió ordinària de data 25 de novembre de 2013.

4. En data 10 de març de 2014, el  President de l’ACM ha tramès correu pel qual ens
comunica la pròrroga de l’acord marc del subministrament elèctric destinat a ens locals
de Catalunya, promogut pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL), amb
Endesa Energia SAU, per un termini de dotze mesos, que va des de l’1 d’abril de 2014
al 31 de març de 2015, amb les següents condicions econòmiques: 

PREUS PRÒRROGA
Terme d’Energia (€/MWh)

P1 P2 P3
174,136 135,304 81,077 Sublot 1 (tarifa

3.0A)
LOT A

(electricitat)
152,356 Sublot 2 (tarifa

2.1A)
177,553 86,943 Sublot 3 (tarifa

2.1DHA)
150,938 Sublot 4 (2.0A)
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183,228 63,770 Sublot 5
(2.0DHA)

PREUS PRÒRROGA
Terme de Potència (€/KW i any)
P1 P2 P3

15,754249 9,452549 6,3017 Sublot 1 (tarifa
3.0A)

LOT A
(electricitat)

35,517224 Sublot 2 (tarifa
2.1A)

35,517224 Sublot 3 (tarifa
2.1DHA)

21,893189 Sublot 4 (2.0A)
21,893189 Sublot 5

(2.0DHA)

Preus energia (€/MWh)
T.A. (*) Producte P1 P2 P3 P4 P5 P6
3.1. A TP-DH3C 138,231 119,319 85,149 0,000 0,000 0,000
6.1 TP-DH6B 171,405 138,415 114,815 90,875 84,756 69,520

(*) Segons Ordre IET 221/2013 de 16 de febrer (Eur./kW any).

5. En data 11 de març de 2014 l’enginyer tècnic municipal, ha emès un informe favorable
el contingut literal del qual és el següent:

“Consideracions

La Llei 17/2007, obliga des de l’1 de gener de 2009, a aquells abonats amb pòlisses de
subministrament  amb  una  potència  superior  a  10  kW,  a  contractar  a  una  empresa
comercialitzadora del mercat lliure. Si no contractes el subministrament d’energia elèctrica
amb  una  empresa  del  mercat  lliure,  el  subministrament  elèctric  el  farà  una  empresa
comercialitzadora de la distribuïdora de la zona amb tarifes regulades. La tarifa a aplicar
serà la Tarifa dÚltim Recurs (TUR) i la tarifa s’anirà incrementant automàticament en el
temps, fins a un màxim del 26% de les tarifes aprovades a mode de recàrrec. 

En  data  14  de  setembre  de  2010,  l’Ajuntament  es  va  adherir  a  l’acord  marc  dels
subministrament d’energia elèctrica amb destinació als ens locals de Catalunya, promogut
pel  Consorci  Català  del  Desenvolupament  local  (CCDL).  L’acord  preveia  el
subministrament de les pòlisses dels ens locals amb la comercialitzadora del mercat lliure
Unión  Fenosa  Comercial  SL,  per  un  període  de  18  mesos  que  finalitzava  el  31  de
desembre de 2012. 

El Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) va aprovat el Plec de clàusules
administratives particulars per a licitació d’un acord marc pel subministrament d’electricitat i
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gas natural pel proper any 2013, amb vigència des de l'1 d’abril de 2013 fins el 31 de març
de 2014, prorrogables fins a tres anys més de mutu acord entre les parts. Paral·lelament, el
CCDL va aprovar, per motiu d’interès públic, la modificació del termini d’execució de l’acord
marc, ampliant la seva durada pel període que comprèn des de l'1 de gener al 31 de març
de 2013. D’acord amb les notificacions efectuades pel CCDL, el nou adjudicatari del l’acord
marc és l’empresa Endesa Energia SAU, amb els següents preus sobre les tarifes: 
 

PREUS D’ADJUDICACIÓ
P1 P2 P3

174,136 135,304 81,077 Sublot 1 (tarifa 3.0A)

LOT A
(electricitat)

152,356 Sublot 2 (tarifa 2.1A)
177,553 86,943 Sublot 3 (tarifa

2.1DHA)
150,938 Sublot 4 (2.0A)

183,228 63,770 Sublot 5 (2.0DHA)

L’Ajuntament es va adherir-se a les condicions d’aquest acord marc, doncs permet accedir
a unes condicions preferencials per als municipis pertanyents a l’ACM, ja que garanteix uns
preus  molt  competitius  així  com  un  servei  d’assessorament  en  la  modificació  de  les
condicions contractuals per a optimitzar les tarifes i reducció de costos. 

L’acord  marc  té  una vigència  des  de l’1  d’abril  de  2013 fins  el  31  de  març  de  2014,
prorrogable fins a tres anys més. El CCDL ha convingut prorrogar amb l’adjudicatari l’acord
marc, per un termini de 12 mesos, que va des de l’1 d’abril de 2014 al 31 de març de 2015,
amb les següents condicions esmentades en el punt 4. 

Es interessant mantenir l’adhesió a l’acord per les condicions econòmiques avantatjoses
per l’Ajuntament i pel servei prestat per l’adjudicatari fins a la data. 

Conclusions

Vistos els antecedents i les consideracions realitzades, s’informa favorablement la prorroga
de  l’adhesió  a  l’acord  marc  del  subministrament  d’energia  elèctrica  i  gas  natural  amb
destinació als ens locals de Catalunya aprovat pel Consorci Català del Desenvolupament
Local (CCDL) amb Endesa Energia SAU, en la totalitat de les pòlisses de subministrament
que disposa l’Ajuntament (22 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la tarifa
d’accés 2.0 DHA, 8 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 A, 29 pòlisses amb la tarifa d’accés
2.1 DHA i 43 pòlisses amb la tarifa d’accés 3.0 A); per poder optar a unes tarifes a preus
més competitius que negociades de forma individual. El període de vigència de la pròrroga
és de l’1 d’abril de 2014 fins al 31 de març de 2015. 

Per altra banda, seria convenient instar a les empreses municipals a adherir-se l’ampliació
del termini d’execució de l’acord marc, pels beneficis econòmics que els hi pot suposar
atès què això repercuteix indirectament a l’Ajuntament. “.
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6. Amb data 13 de març de 2014, el  regidor responsable de l'Àrea d’Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta una proposta al respecte, amb el
vistiplau del regidor de Coordinació T i S, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de Dret

Primer.-  Llei  17/2007, de 4 de juliol,  per la qual es modifica la Llei  54/1997, de 27 de
novembre, del sector elèctric, per adaptar-la al disposat en la Directiva 2003/54/CE, del
Parlament Europeu i del Consell , de 26 de juny de 2003, sobre normes comunes per al
mercat interior de l'electricitat on s’estableix el calendari per a la desaparició de les tarifes
elèctriques en el mercat regulat. (BOE núm.160 de data 05.07.2007).

Segon.- Reial Decret 485/2009, de 3 d’abril, pel que es regula la posada en funcionament
dels subministres d’últim recurs en el sector elèctric a partir de l’u de juliol de 2009. (BOE
núm.82 de data 04/04/2009).

Tercer.-  Ordre  ITC71659/2009,  de 22  de juny,  per  la  que  s’estableix  el  mecanisme de
traspàs de clients de mercat a tarifa al subministre d’últim recurs d’energia elèctrica i el
procediment de càlcul i estructura de les tarifes d’últim recurs.

Quart.-  Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós
de la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP).

Resolució

La Junta de Govern Local acorda:

1. Manifestar  la  voluntat  de  l’Ajuntament  de  prorrogar  l’adhesió  a  l’acord  marc   del
subministrament  d’energia  elèctrica  i  gas  natural  amb  destinació  als  ens  locals  de
Catalunya aprovat pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) amb Endesa
Energia SAU, en la totalitat de les pòlisses de subministrament que disposa l’Ajuntament
(22 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 DHA, 8
pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 A, 29 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 DHA i 43 pòlisses
amb la tarifa d'accés 3.0 A); per poder optar a unes tarifes a preus més competitius que
negociades de forma individual. El període de vigència de la pròrroga és de l’1 d’abril de
2014 fins el 31 de març de 2015.

2. Instar  a  les  empreses  municipals  (Rosersa,  Port  de  Roses,  SA  i  Promoció  i
desenvolupament  de  Roses,  SL)  que  manifestin  també  la  seva  voluntat  d’adhesió  a
l’esmentat acord marc, pels beneficis econòmics que els pots suposar i, que indirectament
repercutirien a l’Ajuntament.

3. Ratificar el present acord en el proper Ple de la corporació.
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4. Notificar-ho  al  Consorci  Català  pel  Desenvolupament  Local  i  comunicar-ho  al
Departament  d’Intervenció  i  a  les  empreses  municipals  Rosersa,  Port  de  Roses,  SA i
Promoció  i  desenvolupament  de  Roses,  SL,  per  al  seu  coneixement  i  efectes.
Exp.3918/10** “

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr.  Josep Ma.  Mas  Blanch.-  Explica  que el  Consorci  Català  pel  Desenvolupament  Local  i
l'Associació  Catalana  de  Municipis  fa  un  concurs  per  tal  de  buscar  el  millor  preu  per  al
subministrament elèctric per als ens locals.  Proposa als ajuntaments de firmar un acord marc
per adherir-nos al resultat d'aquest concurs. Ja ens vàrem adherir l'any 2010, el 2011 i el 2012
amb Unión  Fenosa  i  l'any  passat  també  ens  hi  vàrem adherir  amb  Endesa  i  el  que  ens
proposen ara és fer una pròrroga amb Endesa de l'1 d'abril del 2014 fins el 31 de març del
2015. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

06.- INFORMAR FAVORABLEMENT LA PROPOSTA DE TRAMITACIÓ DE LA MODIFICACIÓ
PUNTUAL DEL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL (POUM) DE ROSES, QUE
AFECTA  AL  TRAM  DE  VIALITAT  SECUNDÀRIA,  ENTRE  ELS  CARRERS  DE  JOAN
MARGARIT I JERONI PAU DE ROSES, D’INICIATIVA PRIVADA

La senyora Sílvia Ripoll, responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta d'acord que
és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Modificació puntual del Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM) de Roses, que afecta al
tram de vialitat secundària, entre els carrers de Joan Margarit i Jeroni Pau de Roses, d’iniciativa
privada.

Antecedents

1. En data 17 d'abril de 2014, RE 6172/14, Daniel Jean Josep i Alexandre Charles James
Aime Baïsse i Pascale Françoise Marie Joseph Rutault representats per Joaquim Figa
Mataró, sol·liciten el desplaçament del passatge situat entre els carrers d’Antoni Canals i
Joan  Margarit  de  Roses,  als  efectes  d’edificar  en  una  sola  parcel·la  i  tramitar  una
modificació puntual del vigent planejament urbanístic, d’acord amb el document redactat
el  mes  d’abril  de  2014  per  l’arquitecte  Joaquim  Figa  Mataró  de  l’empresa  FGA
Arquitectes 1974, SLP. 
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2. Amb data 2 de maig de 2014, l’enginyer tècnic municipal de l’àrea d’Infraestructures i
Serveis Públics, informa amb les següents conclusions:

1) La reposició del ramal de la xarxa de clavegueram en la nova situació del pas públic
de serveis s'haurà de tramitar com una llicència municipal de trasllat del servei, i en
la sol·licitud de la llicència s'haurà de presentar, com a mínim, una documentació
tècnica  redactada  i  signada  per  tècnic  competent,  d'acord  amb  l'article  6  de
l'Ordenança.

2) Les condicions tècniques que a priori s'hauran de tenir en compte per la reposició del
servei seran:

a) La nova canalització d’aigües residuals haurà de ser amb tub de DN 300 mm  
protegit de formigó, i el punt de connexió amb el col·lector general serà en el pou 
de registre existent del carrer d'Antoni Canals.

b) Caldrà girar la pendent de l'últim tram del col·lector del carrer de Joan Margarit,  
amb pous de registre en els entroncaments, així com pous de ressalt en els canvis
de direcció i en els punts singulars que determini el perfil longitudinal a presentar, 
d'acord amb el plànol adjunt.

c) L’obertura i reposició de rasa, l’execució dels col·lectors i qualsevol altra tasca  
d’obra  civil  necessària  en  domini  públic  es  realitzaran  mitjançant  condicions  
d’execució i criteris tècnics establerts en el Catàleg d’elements urbans aprovat per 
l’Ajuntament i d’altres prescripcions tècniques generalment acceptades. Abans de 
qualsevol actuació s’haurà de sol·licitar el replanteig previ amb els serveis tècnics 
municipals de l’àrea d’Infraestructures i Serveis Públics.

3. Amb data 7 de maig de 2014, l’arquitecta municipal, cap de l’àrea d’Urbanisme informa
amb les següents consideracions:

• Es presenta documentació per sol·licitar la modificació puntual del POUM, en sòl urbà
consolidat, consistent en crear un nou traçat de sistema viari (per pas de serveis) entre
el carrer Joan Margarit i Jeroni Pau que substitueixi el previst pel POUM. Es possibilita,
d'aquesta manera agrupar les finques a banda i  banda d'aquest pas de serveis per
construir-hi un habitatge.

• En el POUM de Roses es qualifiquen com a sistema viari varis d'aquests passos de
serveis, tot i que en molts casos (com el que ens ocupa) no és possible construir-hi un
pas de vianants degut a la forta pendent del terreny, per la qual cosa,  aquest espai està
destinat únicament a instal·lar-hi xarxes de serveis urbans. En aquest cas, hi passa un
ramal  de la xarxa de clavegueram, que s'haurà de reposar en la nova ubicació del
sistema viari en el cas que prosperi aquesta proposta.

• Considero que es millora el resultat formal i paisatgístic amb la proposta presentada, ja
que enlloc de tres habitatges se'n construirà un de sol, permetent una millor implantació
en uns terrenys d’una pendent molt elevada i amb el benentès que les despeses que es
generin aniran a càrrec del promotor.

• D'acord amb l'article 99.2 de la Llei d'Urbanisme, tot i que el POUM té una vigència
inferior  a  5  anys,  no  és  necessari  sol·licitar  informe  previ  a  la  Comissió  Territorial
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d'Urbanisme de Girona al  no comportar  aquesta modificació  ni  increment  de sostre
edificable, ni de la densitat, ni la transformació dels usos. Aquesta proposta, tampoc
afecta el sistema d'espais lliures, zones verdes o equipaments esportius.

• A la documentació presentada es raona i justifica la iniciativa i, els interessos públics i
privats concurrents.

I conclou:
A. Proposo   autoritzar la tramitació de la modificació puntual del POUM consistent en el
desplaçament  del  passatge  situat  entre  els  carrers  d’Antoni  Canals  i  Joan  Margarit  de
Roses, als efectes d’edificar en una sola parcel·la.
B. La  proposta complerta de modificació puntual de POUM per ésser sotmesa a aprovació
inicial, haurà d’incloure la documentació necessària establerta a la LU i també els següents
compromisos:
1. Estructura de la propietat abans i després de la modificació puntual on s'acrediti la

propietat dels terrenys mitjançant document públic (certificat de domini i càrregues).
2. Compromís d'agrupació de les tres finques en una i construcció d'un habitatge, entenent

que la modificació quedarà sense efecte si no es produeix l'agrupació de la finca i el
compromís de construir-hi una vivenda, càrrega que s'haurà d'inscriure’s al Registre de
la Propietat per a protegir possibles adquirents, així com la cessió o permuta del nou
pas de serveis.

3. Viabilitat econòmica de l'operació.
4. Agenda o termini d'execució de l'actuació que haurà de ser proporcional a la magnitud

de l'actuació, amb el compromís de complir els terminis d'inici i acabament de les obres.
5. Compromís de trasllat del tub de sanejament al nou pas de serveis, i reposició dels

elements i obres d'urbanització necessaris per no malmetre els carrers, segons l'informe
tècnic de l'enginyer tècnic municipal de 2 de maig de 2014.

6. Garanties del compliment de les obligacions contretes, amb el dipòsit d'un aval  per
import de les obres a realitzar al domini públic, d’una quantia del 100% del pressupost
de les obres d’edificació.

7. Inscriure al Registre de la Propietat el compromís de no utilitzar l'habitatge fins que no
siguin acceptades pels serveis tècnics municipals, les obres d'urbanització que atorguin
al terreny la condició de solar.

4. Amb data  9  de  maig  de  2014,  els  serveis  jurídics  municipals  de  l’àrea  d’Urbanisme
informen:
• L'article 117 del Reglament de la Llei d’urbanisme (RLUC) entén per modificació del

POUM la introducció de qualsevol tipus de canvis en les seves determinacions, inclosos
els canvis de classificació del sòl i dels sistemes generals, sempre que no comportin la
seva revisió en els termes que estableix l'article 116 del mateix Reglament.

• Pel que fa a la documentació 
Les propostes de modificació d’una figura de planejament urbanístic han de raonar i
justificar la necessitat de la iniciativa, i  l’oportunitat i  la conveniència amb relació als
interessos públics i privats concurrents. L’òrgan competent per a tramitar la modificació
ha  de  valorar  adequadament  la  justificació  de  la  proposta  i,  en  cas  de  fer-ne  una
valoració negativa, ha de denegar-la.
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En aquest cas es justifica la no necessitat de l'informe previ previst a l'article 99 de la
Llei d'urbanisme (apartat 2.6 del document de modificació).

• Pel que fa a la tramitació
L'article 117.3  del  RLUC estableix  que la  tramitació  de les  modificacions dels  plans
urbanístics se subjecta al mateix procediment que la seva formació.  La tramitació es
remet als articles 76, 83, 84 i 85 de la LUC.
L'article 118 del RLUC estableix que les modificacions dels plans urbanístics han de
contenir les determinacions adequades a llur finalitat específica

En aquest cas amb la següent  proposta de modificació de POUM no s'augmenta el
sostre ni tampoc es transformen els usos,  ja que continua essent el residencial amb el
mateix sostre,  i es proposa una construcció més integrada amb el paisatge i, tanmateix
de tres habitatges es passa a un de sol,  millorant urbanísticament el resultat final de la
possible construcció. Per aquest motiu,  no caldria el tràmit de l'article 99 de la Llei,  ara
bé, com que l'òrgan competent per aprovar la modificació inicial és el Ple entenc que,
l'acceptació en la tramitació d'aquesta proposta de modificació de POUM,  ha de ser
acordada pel Ple de la corporació,  per majoria absoluta del número legal dels membres.

Un cop presentat el text complert (amb tot allò informat per la cap de l'àrea d'Urbanisme)
i si,  aquest text, és informat favorablement pels tècnics municipals, seguirà la tramitació
legal per a les modificacions de planejament. 

5. La Comissió Informativa del Ple del dia 19 de maig de 2014 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC  núm.  5682  de
30.07.2010).

Segon. Article 99 i ss del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós
de la Llei d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010); modificat per la Llei 3/2012, de 22
de febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer. Article 117 i ss del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la
Llei d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006).

Quart. Decret d’Alcaldia núm. 3562/11, de 14 de desembre de 2011, de delegacions (BOP de
Girona núm. 246, de 28.12.2011).

A proposta de la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia Ripoll i Cayuela,  el Ple de
l’Ajuntament  adopta el següent

Acord
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1. Informar  favorablement  la  proposta  de  tramitació  de  la  modificació  puntual  del  Pla
d’ordenació urbanística municipal  (POUM) de Roses,  sol·licitada per  Daniel  Jean Josep i
Alexandre  Charles  James  Aime  Baïsse  i  Pascale  Françoise  Marie  Joseph  Rutault
representats per Joaquim Figa Mataró (n/RE 6172/17.04.14), pel desplaçament del passatge
situat entre els carrers d’Antoni Canals i Joan Margarit de Roses, als efectes d’edificar en
una sola parcel·la, d’acord amb el document redactat el mes d’abril de 2014 per l’arquitecte
Joaquim Figa Mataró de l’empresa FGA Arquitectes 1974, SLP. 

2. Comunicar a Daniel Jean Josep i Alexandre Charles James Aime Baïsse i Pascale Françoise
Marie Joseph Rutault representats per Joaquim Figa Mataró,  que per poder continuar amb la
tramitació de la proposta de la modificació puntual del POUM de Roses, hauran de presentar
la documentació tècnica complerta per procedir a l'aprovació inicial i assolir els compromisos
que figuren a l’informe de l’arquitecta municipal, cap de l’àrea d’Urbanisme, de data 7 de
maig de 2014,  que consten transcrits en el punt 3 de la part expositiva d’aquest acord.

3. Notificar-ho als interessats per al seu coneixement i efectes. Exp.2364/14 – PL14005SE.

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Ripoll.- Explica que aquesta modificació puntual del POUM és a instàncies d'una
persona privada que presenta la documentació per fer una modificació consistent en crear un
nou traçat del sistema viari per pas de serveis. D'aquesta manera el que es fa és agrupar unes
finques a banda i banda d'aquest pas per tal de construir un habitatge.

A la zona on està situada aquesta qüestió que ens ocupa no és possible construir-hi un pas de
vianants  degut  a  la  forta  pendent  del  terreny,  per  la  qual  cosa  aquest  espai  està  destinat
únicament a instal·lar-hi xarxes de serveis urbans.

Es millora el resultat formal i paisatgístic amb la proposta presentada, ja que en lloc de tres
habitatges se'n construirà un de sol, cosa que permet una millor implantació en uns terrenys
d'una pendent molt elevada i amb el benentès que les despeses que es generin corren a càrrec
del  promotor.  No  comporta  cap  modificació  ni  increment  de  sostre  edificable,   tampoc  de
densitat ni tampoc transformació d'usos.

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDESSA

Sra. Montse Mindan.- Comenta que aquest punt ha estat tractat en Junta de Portaveus.

En no haver cap més intervenció, sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres
presents, s'acorda aprovar la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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07.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU, PP, PSC, GDP I REGIDORS NO ADSCRITS A
CAP GRUP MUNICIPAL A PETICIÓ DE L’AGRUPACIÓ DE POLICIA LOCAL DE CCOO QUE
PRESENTA  AL  PLE  RELATIVA  A  L’AVANÇAMENT  DE  L’EDAT  DE  JUBILACIÓ  DELS
MEMBRES DEL COS DE LA POLICIA LOCAL.

El senyor Manel Escobar, segon tinent d'alcalde de la corporació, presenta la moció del tenor
literal següent: 

Exposició de motius 

Des de la Plataforma Nacional per l’avançament de l’edat de jubilació de les policies locals i
autonòmiques (CCOO, UGT, CSIF, CSL, COP) us donem trasllat dels següents motius: 

Una esmena dins els Pressupostos Generals de l’Estat per al 2010, va modificar la llei 40/2007,
de 4 de desembre, de mesures en l'àmbit de la Seguretat Social, per aprovar l'aplicació de
coeficients reductors a l'edat de jubilació per al cos de la policia autonòmica de l'electritzant. 

La  modificació  legislativa  necessàriament  va  admetre  el  reconeixement  de  la  professió  de
policia com a col·lectiu especialment vulnerable, i la necessitat d’ajustar la seva vida laboral a la
situació real definida en la Llei General de Seguretat Social que en el seu article 161.bis.1.
protegeix les professions d’una "naturalesa especialment penosa, tòxica, perillosa o insalubre" i
on es registren ”altes taxes de morbiditat o mortalitat”.

L'establiment dels coeficients reductors implica i requereix la prèvia realització d'estudis sobre
la sinistralitat,  penositat,  perillositat  i  toxicitat  de les condicions de treball  del sector,  el  seu
impacte en els processos d'incapacitat laboral en els treballadors/es, i els requeriments físics
requerits per al desenvolupament d'aquesta activitat. 

En relació al  col·lectiu de policies locals i  autonòmiques, els  estudis realitzats per diversos
organismes, deixen clar que hi ha signes de perillositat i penositat en el desenvolupament de la
seva  activitat,  i  que  els  requisits  psicofísics  necessaris  per  l’ingrés  al  col·lectiu  i  el
desenvolupament de la seva vida laboral no poden realitzar-se a partir de determinades edats.
Es compleixen així  els  requeriments de la  legislació  per  la  reducció de l'edat  d’accés a la
jubilació  de col·lectius  de treball  de  naturalesa excepcionalment  penosa,  tòxica,  perillosa o
insalubre. 

Que  la  professió  de  policia,  independentment  de  la  seva  dependència  orgànica,  és  una
professió de risc ja no està en qüestió; la normativa, els estudis realitzats, l’experiència en el
desenvolupament de la professió, especialment en les grans ciutats, avalen l’avançament de
l'edat de jubilació. 

L'existència  de  la  jubilació  anticipada en altres cossos  de seguretat  de  l'estat,  així  com la
inclusió  de  la  policia  autonòmica  Ertzaintza,  ratifiquen  la  necessitat  de  regulació,  i  no
discriminació per analogia, de la resta de policies. Un risc similar requereix una cobertura igual.
Un policia amb edat elevada és un risc per a la seva pròpia seguretat en el treball, i un risc per
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una protecció eficaç dels ciutadans i ciutadanes i les seves propietats. La seguretat és un dret
de la Ciutadania. 

Per tot això presentem aquesta moció: 

“Moció per l’avançament de l'edat de jubilació de les Policies Locals. 

El Ple Municipal insta a la Secretaria d'Estat de la Seguretat Social, a la Direcció General de
Planificació  del  Territori  de la  Seguretat  Social,  i  a  la  FMC, ACM i  FEMP,  que proposin al
Congrés dels Diputats la modificació legislativa en matèria de Seguretat Social que permeti
l'avançament de l'edat de jubilació de la policia local,  mitjançant l'aprovació de la següents
mesures: 

1r. L’aplicació dels coeficients reductors en l’edat de jubilació dels membres dels cossos de
Policia Locals,  amb les mateixes condicions que es contemplen en la disposició addicional
quadragèsima cinquena del Reial Decret Legislatiu 1/994 pel qual s'aprova el text de la Llei
General Seguretat Social, introduïdes per la Llei 40/2007 de 7 de desembre, de mesures en el
camp de la Seguretat Social. 

2n. Fer les gestions necessàries davant el Govern de l’Estat, amb l’acord previ expressat per
les administracions de que depenen les Policies Locals, per tal que, s’equipari al més aviat
possible l’edat de jubilació als 60 anys entre els membres del Cos de Mossos d’Esquadra i les
Policies Locals de Catalunya amb la resta de cossos policials depenents del Govern Central,
del País Basc i Navarra, garantint la igualtat entre els diversos cosos policials en l'aplicació de
les condicions de finançament de les jubilacions anticipades, que consisteix en l’avançament en
el temps de les cotitzacions per part de les administracions i treballadors pel gaudi d’aquest
dret.

3r. Sol·licitar al Govern de l’Estat el reconeixement de la professió policial com professió de risc,
i com a resultat, l'elaboració d'un catàleg de malalties professionals amb l'objectiu de protegir la
salut i posar fi a la injustícia d'una edat de jubilació que no pren en compte la sinistralitat en el
sector, la penositat, la perillositat, i la toxicitat de les condicions de treball, així com l'impacte en
els processos d'incapacitat laboral que genera i els requisits exigits per al desenvolupament de
la tasca de policia.”

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDIA

Sra. Montse Mindan.- Diu que tots els presents han presentat el suport a aquesta moció. Entén
que el nou regidor també. Per tant, no cal votar-la i s'aprova per unanimitat.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

     19



08.-  MOCIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS DE CIU, PP, PSC-PM I GDP-AM A PETICIÓ DE
L’AGRUPACIÓ DE POLICIA LOCAL DE CCOO QUE PRESENTA AL PLE RELATIVA A LA
RECLASSIFICACIÓ PROFESSIONAL (C1) DELS AGENTS I CAPORALS DEL COS DE LA
POLICIA LOCAL. 

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la moció del tenor
literal següent: 

Antecedents administratius

En data 30 d'abril de 2014 (RE 6991) el senyor Manel Escobar Yegua, en representació del
Grup PP Català, presenta moció coincident amb el Grup Municipal de CiU, per la qual cosa,
d'acord amb el que disposa l'article 12 del ROM, la moció presentada pel PP Català no es té
per presentada. 

Referència del document 

Esmena presentada pel Grup Parlamentari de CiU al Parlament de Catalunya sobre la proposta
de resolució sobre les modificacions legals per a la classificació dels agents i caporals de les
policies locals en el grup C1 (Tram.25000895/10, BOPC. Pag.276)

Exposició de motius 

Des que a l’any 1992 e va dur a terme la reclassificació professionals de les policies locals de
tot l’estat al nivell C1, aquesta ha estat una de les aspiracions més justament reivindicades pels
policies locals de Catalunya i per les organitzacions sindicals que els representen . 

La demanda social d’una policia cada vegada més preparada, l’evolució positiva dels nivells
acadèmics de la societat espanyola, i la pròpia exigència dels respectius cursos bàsics per al
accés a la funció policial, fan imprescindible el requisit d’un nivell de titulació superior al de
Graduat  Escolar  o  Formació  Professional  de  1er.   Grau,  o  equivalent  (ara,  Ensenyament
Secundari Obligatori). 

Tot  i  així,  la  reclassificació  de  grups,  no  ha  implicar  necessàriament  un  increment  de  les
retribucions en còmput anual. La Generalitat es actualment l’única administració que demora la
millora de la professionalització de les policies locals al territori de Catalunya. 

Per això les Policies Locals de Catalunya no poden renunciar a un dret del que ja disposen els
cossos de policia estatal, autonòmics i la resta de les policies locals de tot l’Estat. 

De totes les policies locals a l’estat (17 comunitats autònomes i 2 ciutats autònomes), només
en Catalunya i a Madrid, no tenen reconeguda la reclassificació professional.

Cos Policial ANY Normativa 
PPLL País Basc 1992 Llei 4/1992 art. 105 
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PPLL Murcia 1998 Ley  4/1998  de  22  de  julio,  de
Coordinación de las Policías Locales de
Murcia 

PPLL València 1999 Llei  6/1999  de  19  d'abril,  de  Policies
Locals Comunitat Valenciana 

PPLL Cantabria 2000 Ley  5/2000  de  15  de  diciembre,  de
Coordinación de las Policías Locales 

PPLL Andalusia 2001 Ley  13/2001  de  11  de  diciembre,  de
Coordinación de las Policías Locales 

PPLL Extrema dura 2002 Llei 4/2002 
PPLL Castella la Manxa 2002 Llei 8/2002 
PPLL Castella Lleó 2003 Llei 9/2003 art. 25 D.Transitòria 1i2 
PPLL Illes Balears 2005 Llei 6/2005 art. 7 D.Transitòria 1 
PPLL Astúries 2007 Llei 2/2007 art.19 D.Transitòria 1 
PPLL Canàries 2007 Llei 9/2009 art. 40 D.Transitòria 1 
PPLL Galicia 2007 Llei 4/2007 art. 24 D.Transitòria 1 
PPLL La Rioja 2010 Llei 5/2010 art. 30 D.Transitòria 1 
PPLL Aragó 2013 Llei 8/2013 Coordinació PPLL Aragó 
Mossos D’esquadra 2004 Disposició adicional llei mossos 1994 
Policia Nacional 
Guardia Civil 

1996 Real  Decreto  Ley  12/1995Real  Decreto
1847/1996, de 26 de julio

Per això des de CCOO, demanen al Govern de la Generalitat i a la resta de partits politics una
resposta de modificació de la Llei 16/91de Policies Locals, per tal que els membres d’aquests
cossos siguin reclassificats en els  respectius  grups de titulació  en la  mateixa línia  que els
cossos estatals, autonòmics i locals esmentats. 

La Llei 16/1991, de 10 de juliol, de Ies policies locals, en el seu article 24, estableix que els
cossos de policia local s'estructuren en escala bàsica, que compren les categories de caporal i
agent.

A la referida escala bàsica li correspon el Grup D. La Llei 7/2007, de 12 d'abril, de l'estatut bàsic
de l'empleat públic que subdividir el Grup C en dos subgrups. Cl i C2, segons la titulació exigida
per d’ingrés (al primer es requereix títol de batxiller o tècnic i al segon títol  de gra-duat en
educació secundària obligatòria. 

Alhora, els grups de classificació existents a l'entrada en vigor de la llei s'havien d'integrar en
els grups de classificació professional de funcionaris d'acord amb les equivalències següents:
el Grup D corresponia el subgrup C2; i el Grup C, al subgrup C1. 

Quan es va aprovar la  Llei  10/1994,  del  1 de juliol  de la policia  de la Generalitat  Mossos
d'Esquadra, l'article 20 preveia que a l'escala bàsica, que comprenia la categoria de Mosso i
Caporal, li corresponia la titulació del Grup D. 
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Tanmateix, l’article 5 del Reial Decret Llei 12/95, reclassificaven als membres del Cos Nacional
de Policia i la Guàrdia Civil del grup D al grup C. 

L'article 36 de la Llei 7/2004, de 16 de juliol, de mesures fiscals i administratives va afegir una
disposició addicional sisena a l’esmentada Llei 10/1994, d'l1 de juliol,  on es definia que els
funcionaris del Cos de Mossos d'Esquadra de les categories de mosso o mossa i caporal o
capola-la de l'escala bàsica es classifiquen a efectes administratius de caràcter econòmic, en el
Grup C. 

La modificació legal que va comportar que els mossos o caporals passessin d’un grup D a un
grup C1 no tenia una finalitat econòmica.

Alguns ajuntaments de Catalunya (Barcelona, Castelldefels. Esplugues de Llobregat, Barberà
del Vallès, etc…) ja han acordat la reclassificació al grup C1 per a les seves policies, com a
situació econòmica -administrativa de les seves policies locals. 
La Comissió  d’interior  del  Parlament  de Catalunya,  el  3 d’abril  es va reunir  per  debatre la
referent a la classificació dels agents i caporals de les policies locals en el grup C1, i és va
aprovar per unanimitat. 

El Ministeri de Educació, ha aprovat per Ordre ECD/405/2014, de 12 de març l’equivalència
d’Agent de Policia Local al títol de Tècnic Grau Mitjà corresponent a la formació professional del
sistema educatiu per tot l’estat. 

Dels cinc cossos policials presents a Catalunya, només el de les policies locals encara resten
inclosos en el grup C2.
Per tot això presentem aquesta moció, per la qual cosa instem al Govern de la Generalitat a: 

1.- Dur a terme les modificacions legals que siguin necessàries per tal que els agents i caporals
de l’escala bàsica de les policies locals de Catalunya es classifiquin, a efectes administratius de
caràcter econòmic, en el grup C1, mitjançant entre d’altres, la modificació de la Llei 16/91, de
10 de juliol, de les policies locals. 

2.-  Que  l’aplicació  d’aquesta  mesura  comporti  que  la  diferencia  retributiva  del  sou  base,
resultants  de  la  classificació  en  el  grup  C1  es  dedueixi  del  complement  específic  de  la
corresponent relació de llocs de treball. 

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDESSA

Sra. Montse Mindan.- Explica que deu ser el mateix que al punt anterior, però suposa que com
que ho presenten tots, hi ha unanimitat i entén que també és així per al nou regidor.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ
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Sr. Carles Pàramo.- Fa un incís per reclamar l'atenció sobre una qüestió de redactat. Manifesta
que en el primer paràgraf que hi ha a la plana 21, on diu “... per això, des de CCOO demanem
al Govern de la Generalitat i a la resta de Partits Polítics...” puntualitza que el Govern de la
Generalitat no és cap partit polític. Per tant, considera que s'ha de modificar, en el sentit de
corregir això. Afegeix que, a més, sona fatal. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la moció
tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

09.-  DONAR  COMPTES  DE  L’INFORME  EMÈS  PER  L’INTERVENTOR  MUNICIPAL  EN
RELACIÓ A L’ACTUALITZACIÓ DELS OBJECTIUS D’ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA,
REGLA DE LA DESPESA I ENDEUTAMENT CORRESPONENT AL PRIMER TRIMESTRE DE
2014

El senyor Manel Escobar, responsable de l'àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a donar comptes de l’informe emès per l’interventor municipal en relació a 
l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària, regla de la despesa i endeutament 
corresponent al PRIMER trimestre de 2014.

Antecedents

1. L’interventor municipal en data 6 de maig de 2014 ha emès el següent informe:

“Identificació de l’expedient

Actualització  dels  objectius  d’estabilitat  pressupostària,  regla  de  la  despesa  i  endeutament
corresponent al PRIMER trimestre de 2014.

Fonaments de dret

1) Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LEPSF).

2) Reglament  de  desenvolupament  de  la  Llei  18/2001,  de  12  de  desembre,  general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

3) Orden HAP/2105/2012,  de 1 de octubre,  por  la  que se desarrollan  las  obligaciones de
suministro  de  información  previstas  en  la  Ley  Orgánica  2/2012,  de  27  de  abril,  de
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.
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4) Manual del cálculo del déficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones locales
(IGAE).

Consideracions

D’acord amb l’Ordre HAP/2105/2012LEPSF, aquesta intervenció ha elaborat i enviat al Ministeri
d’Hisenda i administracions públiques la informació continguda en l’article 16 d’aquesta ordre i
estructurada  mitjançant  qüestionaris  electrònics  a  l’oficina  virtual  del  Ministeri  d’Hisenda  i
administracions  públiques.  Dins  de  l’expedient  s’inclou  còpia  dels  formularis  normalitzats
enviats, així com el corresponent justificant de remissió.

Àmbit subjectiu

D'acord amb l'article 2 de la LEPSF, el perímetre de consolidació dels pressupostos als efectes
de la normativa d’estabilitat  està constituït  pel sector administració pública, d’acord amb els
criteris del SEC-95, és a dir, per l’Ajuntament, els organismes autònoms locals i les entitats
dependents (entitats públiques empresarials, societats mercantils amb participació majoritària i
consorcis) que presten serveis públics i produeixen béns que no es financen majoritàriament
amb ingressos comercials. 

Les  entitats  que no s’integrin  en  el  sector  d’administració  pública,  se  sotmetran  al  principi
d’estabilitat pressupostària de forma individualitzada (art. 11.1 LEPSF). 

Amb data 29/04/2014 el Ministeri d’Hisenda ha comunicat per correu electrònic la classificació
de les societats municipals dependents d’aquest Ajuntament, determinant la sectorització de
Serveis municipals de Roses, SA dins del sector d’administracions públiques i Port de Roses,
SA i Promoció i desenvolupament de Roses, SA en el sector d’entitats no financeres.

Per tant, el perímetre de consolidació de la informació pressupostària està constituït a partir
d’aquesta data per l’Ajuntament de Roses i la societat Serveis municipals de Roses, SA.

Verificació dels objectius del sector d’administració pública

a) Estabilitat pressupostària

D’acord amb els criteris de la LEPSF, les corporacions locals han de mantenir  una posició
d'equilibri o superàvit pressupostari. Pel seu càlcul, es parteix de la diferència entre els imports
dels capítols  1 a 7 d’ingressos i  els  de despeses,  ajustades segons criteri  SEC95.  Així,  si
l’import és positiu assoliríem capacitat de finançament i en cas contrari estaríem en situació de
necessitat de finançament.

D’acord amb les xifres estimades del pressupost a liquidar l’Ajuntament de Roses presenta una
capacitat de finançament calculada amb els criteris del SEC95 de – 5.434.257,85 €.

b) Regla de la despesa
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Per a la seva aplicació es computa la previsió de les despeses no financeres (cap. 1 a 7) a
reconèixer, excloent els interessos del deute i la part de la despesa finançada amb subvencions
finalistes.  La despesa computable així  calculada cal  multiplicar-la per  la taxa de referència
d’increment del PIB fixada pel Ministeri i que per al 2014 és de l’1,5%.

A la  despesa  computable  màxima  per  2014,  s’han  de  sumar  o  restar  les  variacions  de
recaptació derivades de canvis normatius que suposin increments permanents o disminucions
de la recaptació i la previsió de despesa finançada amb fons finalistes. Malgrat això, el límit de
la regla de la despesa per 2014 se situa en 28.302.394 €, d’acord amb el PEF aprovat per
l’Ajuntament, mentre que la previsió de despesa computable prevista és de 37.591.029 €, cosa
que significa una diferència de – 9.272.360,19 € .

Aquest excés sobre les previsions d’’estabilitat i de la regla de despesa es produeixen per la
incorporació de romanents de l’exercici 2013 al pressupost de 2014 i que pugen a 9.020.500,13
€, majoritàriament relatius al capítol 6, i que estan finançats per romanent de tresoreria, afectat
o lliure, és a dir per la capacitat de finançament generada per l’Ajuntament en anys anteriors,
cosa  que no cabria  reputar  com a una situació  de dèficit  estructural,  ja  que els  principals
indicadors que avaluen el grau de solvència d’un ens local (estalvi net i romanent de tresoreria
per a despeses generals) són positius, concretament s’ha situat al 2013 en el 25,96% i en
8.037.455 €, respectivament.

La comptabilitat pressupostària resol aquest efecte mitjançant un ajust al resultat pressupostari,
cosa que no succeeix així en el cas dels càlculs d’estabilitat i de la regla de despesa.

En el cas que practicada la liquidació es mantingui l’excés de despesa sobre el límit estipulat, la
recuperació de l’objectiu de la regla de despesa, s’aconseguiria simplement amb l’aprovació del
pressupost de l'exercici següent en situació d'equilibri pressupostari i dins del límit de variació
de la despesa computable, sense necessitat de cap mesura estructural donada la naturalesa
del romanent de tresoreria en l'àmbit de l'administració local. En aquest context, d’acord amb la
normativa vigent, s’haurà d'elaborar i aprovar un pla econòmic financer que es podrà limitar a
exposar l'origen del desequilibri en termes de comptabilitat nacional i a recollir aquella mesura.

c) Endeutament 

El  nivell  d’endeutament  previst  a  final  d’any  se  situaria  en  el  52,34% sobre  els  ingressos
corrents i per tant per sota del límit establert a la Llei d’hisendes locals.

Conclusions

De  les  dades  detallades  en  aquest  informe  que,  com  s’ha  dit  abans,  són  provisionals  i
dependran en bona mesura de la capacitat d’execució de les despeses previstes, se’n desprèn
que la previsió de liquidació del pressupost de l’exercici 2014, actualitzada amb les dades del
1r. trimestre:
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a) No assolirà l’objectiu d’estabilitat pressupostària.
b) No assolirà l’objectiu de regla de despesa
c) Assolirà l’objectiu d’endeutament.”

2. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 19 de maig de 2014.

A proposta del Segon Tinent d’Alcalde, regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda, el Ple de la
Corporació adopta el següent

ACORD:

1. Donar compte al  Ple de la Corporació  de l’informe emès per l’Interventor  municipal  en  
relació  a l’actualització dels  objectius  d’estabilitat  pressupostària,  regla  de la  despesa i  
endeutament corresponent al PRIMER trimestre de 2014.”*

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Explica que el que fem és que com cada trimestre informem al ministeri
d'Economia i Hisenda enviant l'informe econòmic trimestral de l'Ajuntament de Roses. És un
informe econòmic en el  qual s'inclouen totes les dades que fan referència a l'endeutament,
informes d'estabilitat pressupostària, de regla de despesa, etc.  

El Ple en queda assabentat.

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Abans de passar al següent punt de l'ordre del dia l'alcaldessa  explica que el PAC
(Partit Animalista de Catalunya) va presentar una moció a aquesta alcaldia que es referia al
mateix tema que tractarem avui que era l'aprovació dels correbous. Per tant, vàrem entendre
que si ja teniem aquest punt no tenia sentit tenir dos temes amb la mateixa resolució i que
s'hagués de votar  el  mateix  dues vegades.  Tot  i  així,  creu que tots  els  regidors han rebut
aquesta moció, perquè la vàren fer arribar a través de la presidenta. 

10.- APROVAR LA REALITZACIÓ DEL TRADICIONAL CORREBOUS, EN LA MODALITAT
DE BOUS A LA PLAÇA,  QUE TINDRÀ LLOC EL DIA 15  D’AGOST DE 2014,  EN ELS
TERRENYS QUE OCUPAVA L’ANTIC CÀMPING BAHIA, AMB MOTIU DE LA FESTA MAJOR
DE ROSES

El senyor Juan Manuel Fernandez presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient
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Proposta del regidor de Carnaval i Festes relativa a l’aprovació de la realització del tradicional
correbous, en la modalitat de bous a la plaça, que tindrà lloc el dia 15 d’agost de 2014, en els
terrenys que ocupava l’antic càmping Bahia, amb motiu de la Festa Major de Roses.

Antecedents

1. Dintre  de  la  programació  de  la  Festa  Major  de  Roses,  està  prevista  la  realització  del
tradicional correbous, en modalitat de bous a la plaça, el dia 15 d’agost de 2014, en els
terrenys que ocupava l’antic càmping Bahia: un correbous al matí de 10.00 h a 12.00 h, i un
altre a la tarda de 16.00 h a 18.00 h.  

2. La Disposició final  Tercera “Llista  de municipis”  de la Llei  34/2010,  de l’1  d’octubre,  de
regulació  de  festes  tradicionals  amb  bous,  disposa  que  s’inclou  com  annex  la  llista
actualitzada de municipis on se celebren festes tradicionals amb toros, entre les quals, a la
província  de Girona,  hi  consta  el  correbous de  Roses durant   la  Festa Major  del  mes
d’agost.

3. En data 10 d'abril  de 2014, el tècnic de Festes informa favorablement l’aprovació de la
realització del tradicional correbous, en modalitat de bous a la plaça, el dia 15 d’agost de
2014, amb motiu de la Festa Major de Roses.

4. En data  12  de  maig  de  2014,  la  Comissió  Informativa  Genèrica  del  Ple  ha  dictaminat
favorablement la present proposta. 

Fonaments de dret

Primer. Llei 34/2010, de l’1 d’octubre, de regulació de les festes tradicionals amb bous.

A proposta del regidor de Carnaval i Festes, el Ple de la Corporació adopta el següent 

ACORD:

Aprovar la realització del tradicional correbous, en la modalitat de bous a la plaça, que tindrà
lloc el dia 15 d’agost de 2014, en els terrenys que ocupava l’antic Càmping (ctra. a l’Estació de
Vilajuïga, 10-18): un correbous al matí de 10.00 h a 12.00 h, i un altre a la tarda de 16.00 h  a
18.00 h, amb motiu de la Festa Major de Roses, i d’acord amb la Llei 34/2010, de l’1 d’octubre,
de regulació de les festes tradicionals amb bous. Exp. 2206/2014 (S106)*

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sr. David Beltran.- Explica que el seu grup municipal donarà llibertat de vot. Considera que això
és molt personal de cadascú i depèn de les sensibilitats individuals.
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INTERVENCIÓ DELS REGIDORS NO  ADSCRITS

Sr. Carles Ferrer.- Explica que el seu vot serà negatiu, perquè està en contra que els correbous
es facin a l'antic càmping Bahia quan coincideixen amb les fires i la Festa Major. Creu que la
millor  ubicació és a la riera La Trencada, com s'ha fet durant molts anys. Si  es canviés la
ubicació en seria favorable, però degut a que es manté la ubicació del càmping Bahia el seu vot
serà negatiu, en contra.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL GRUP DE GENT DEL POBLE-AM

Sr.  Francesc  Giner.-  Manifesta  que  el  seu  grup  ha  votat  des  del  principi,  vota  i  votarà
radicalment en contra de la utilització dels animals per a la diversió d'uns quants. Entenen que
en ple segle XXI tenim molts altres mitjans per divertir-nos que no pas molestar animals, ja
siguin braus, ànecs o el que sigui. Una altra apreciació que volia fer és que l'Ajuntament de
Roses  va  aprovar  una  moció  en  la  que  es  manifestava  contrària  a  l'arribava  de  cirs  que
utilitzaven animals salvatges en el seu programa, pel que veuen del tot il·lògic que ara s'aprovi
aquesta mena d'espectacles amb braus, que no són animals domèstics, precisament. 

Des de Gent del Poble-AM afirma que aquesta no és la imatge que volen donar de Catalunya
als nostres visitants. Pensen que s'han de deixar d'utilitzar els toros com a mitjà per mantenir o
aconseguir vots i d'una vegada per totes demanen a l'Ajuntament que actuï d'acord amb els
temps  que  vivim,  temps  de  canvi,  de  modernitat  i  d'europeisme.  Per  tots  aquests  motius,
anuncia que votaran en contra. 

ACLARIMENT DE L'ALCALDIA

Sra. Montse Mindan.- L'alcaldessa afegeix que vol fer una apreciació després d'haver sentit la
intervenció feta pel senyor Francesc Giner, però si realment és tanta gent, ja no és un mitjà per
aconseguir vots. En tot cas, està d'acord amb el regidor senyor Beltran que aquest vot depèn
de cada persona i, per tant, el Grup Municipal de CiU també donarà llibertat de vot. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor:  Tretze (13)  Sílvia  Ripoll,  Josep Ma.  Mas Blanch,  Sílvia  Useros,  Juan Manuel
Fernandez,  Ambrosio Martinez, Carles Pàramo, Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López,
David Beltran, Jesús Minguez, Jordi Fernandez i Montse Mindan. 

Vots en contra: Quatre (4) Anna Jorquera, Francec Giner, Ma. Àngels Arjona i Carles Ferrer. 

Abstencions: Una (1) Marc Danés. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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11.-  APROVAR  DEFINITIVAMENT  EL  DOCUMENT  ANOMENAT  “PLA  ESPECIAL
URBANÍSTIC  PER  DEFINIR  LES  CONDICIONS  D’EDIFICACIÓ  I  USOS  A  LA  ZONA
D’EQUIPAMENTS ESCOLARS – MONTSERRAT VAYREDA”, DE DATA MAIG DE 2014, A
L’ÀMBIT  DE  LA RONDA DE  DALT  I  RONDA VIAL  NORD  DE  ROSES,   D’INICIATIVA
MUNICIPAL

La senyora Sílvia Ripoll, com a responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta que és
del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Aprovar definitivament el document anomenat “Pla especial urbanístic per definir les condicions
d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,  a l’àmbit de la
ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, d’iniciativa municipal.

Antecedents

1. La Junta de Govern Local en sessió del dia 15 de novembre de 2013 acorda:
1) Aprovar  inicialment  el  document  anomenat  ”Pla  especial  urbanístic  per  definir  les

condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda” a
l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, redactat el mes de novembre de
2013  pel  cap  del  Departament  de  Projectes  i  Execució  Urbanística  de  l’àrea
d’Urbanisme.

2) Suspendre pel termini màxim de dos anys, l'atorgament de llicències de parcel·lació de
terrenys,  d'edificació,  reforma,  rehabilitació  o  enderrocament  de  construccions,
d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i altres autoritzacions municipals
connexes establertes en la Legislació sectorial  en les àrees en les quals les noves
determinacions per a elles previstes suposin modificació del règim urbanístic vigent.

3) Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes, juntament amb un plànol de
delimitació dels àmbits subjectes a suspensió de llicències i de procediments.

4) Sol·licitar informe als organismes de la Generalitat de Catalunya:
• Departament d’Ensenyament.
• Departament d’Interior: 

- Direcció General de Protecció Civil –  Subdirecció General de Programes de
Protecció Civil 

- Regió d’Emergències de Girona de la Direcció General de Prevenció, Extinció
d’Incendis i Salvaments.

2. L’esmentat Pla especial es sotmet, durant un mes, a informació pública mitjançant anunci
publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 6510 del dia 27 de novembre
de 2013, en el Butlletí Oficial de la Província de Girona núm.231 del dia 3 de desembre de
2013, en el  diari  El Punt del dia 28 de novembre de 2013, en el tauler d’anuncis de la
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corporació i a la web municipal; i durant l’esmentat període no es presenta cap al·legació al
respecte.

3. L’Ajuntament  sol·licita  informe als  organismes  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  que  han
informat  favorablement amb una sèrie de consideracions.

4. El mes de febrer de 2014 el cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística de
l’àrea d’Urbanisme redacta el document anomenat “Pla especial urbanístic per definir les
condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,  a
l’àmbit  de  la  ronda  de  Dalt  i  ronda  Vial  Nord  de  Roses,  autenticat  amb  la  referència
2014.02.11.

Aquest nou document, segons l’informe tècnic municipal de data 10 de febrer de 2014,
incorpora tot allò que les administracions sectorials han informat.

5. El  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió  del  dia  24  de  febrer  de  2014  acorda  aprovar
provisionalment  el  document  a  dalt  esmentat  i  trametre-ho  a  la  Comissió  Territorial
d’Urbanisme de Girona.

6. La Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en sessió del dia 6 de maig de 2014 (n/RE
7494/13.05.14) emet informe favorable. 

7. El mes de maig de 2014 el  cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística de
l’àrea d’Urbanisme redacta un nou document anomenat “Pla especial urbanístic per definir
les condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,
a l’àmbit de la ronda de Dalt i  ronda Vial Nord de Roses,  autenticat amb la referència
2014.05.15.

Segons l’informe de l’arquitecte  municipal de data 15 de maig de 2014, el nou document
incorpora els suggeriments i les determinacions de les administracions sectorials, així com
les observacions de l’acord adoptat per la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en
sessió de data 6/05/2014 i,  informa favorablement l’aprovació definitiva del Pla especial.

8. La Comissió Informativa del Ple del dia 19 de maig de 2014 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret

Primer. Pla d’ordenació urbanística municipal de Roses (POUM) – Text refós de data abril de
2010. (DOGC núm. 5682, de 30.07.2010) .

Segon.  Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme
(DOGC núm. 4682, de 27.07.2006).
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Tercer.  Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010), modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer
(DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Quart. Decret d’Alcaldia núm. 3562/11, de 14 de desembre de 2011, de delegacions (BOP de
Girona núm. 246, de 28.12.2011).

A proposta de la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia Ripoll i Cayuela, el Ple
adopta el següent

Acord

1. Aprovar definitivament el document anomenat  “Pla especial urbanístic per definir les
condicions d’edificació i usos a la zona d’equipaments escolars – Montserrat Vayreda”,
a l’àmbit de la ronda de Dalt i ronda Vial Nord de Roses, d’iniciativa municipal, redactat
el mes de maig de 2014 pel cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística
de l’àrea d’Urbanisme, autenticat amb la referència 2014.05.15.

2. Publicar-ho en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i a la web municipal.

3. Trametre un exemplar del document aprovat definitivament als següents organismes de
la Generalitat de Catalunya:

α) Serveis Territorials d’Urbanisme de Girona, als efectes d’informació, coordinació i arxiu.
β) Serveis Territorials del Departament d’Ensenyament a Girona, per tal que ho tinguin en

compte en el moment de redactar el projecte bàsic i executiu per a la construcció del
nou equipament escolar. 

4. Comunicar-ho als Departaments d’Ensenyament i Serveis Jurídics – Unitat de Patrimoni
de l’Ajuntament, per al seu coneixement i efectes. = Exp.5055/13 - ref.: PL13010OT.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

12.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. David Beltran.-    Fa les següents intervencions:

01.- En primer lloc felicita l'AE ROSES per aquesta temporada esportiva.

02.- Tot seguit adreça a la senyora Sílvia Ripoll un prec. Li demana com està el tema de la grua
del carrer Josep Pla. 
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Sr. Jesús Minguez.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que vol fer extensiva com a agrupació i com a grup Municipal la felicitació del seu grup
municipal al cap de la Policia Local, inspector Eduard Campà per rebre la medalla de bronze
amb distintiu blau al mèrit policial per la feina realitzada a la nostra Policia Local a l'acte de les
esquadres d'aquest any. 

02.-  Pregunta si  hi  ha  previst  de concedir  beques menjador  per  a  nens que ho necessitin
perquè puguin fer, com a mínim, un àpat al dia en un dels menjadors escolars aquest estiu. 

03.- En diverses ocasions l'Ajuntament ha fet de mediador entre els bancs i el ciutadà en casos
de desnonament. Pregunta si el nostre Ajuntament fa aquesta feina i si l'ha feta, en quins casos
ha sortit beneficiat el ciutadà. 

Sr. Jordi Fernandez.-  Fa la següent intervenció: 

01.- La seva pregunta té relació amb l'IBI. Diu que fa un parell d'anys cap aquí, per sistema, li
ve fraccionat i aleshores no hi ha l'opció de poder-ho pagar tot d'un cop. Diu que ha preguntat
diverses vegades si es podia domiciliar, pagar-ho tot íntegre amb un sol pagament i li han dit
que no i demana si es pot solucionar aquest tema.

Alcaldessa.- Demana que li aclareixi si ho tenia fraccionat i ho volia pagar tot de cop.

Sr. Jordi Fernandez.- Diu que d'un parell d'anys cap aquí, per sistema, ve fraccionat. Diu que no
ha demanat que li fraccionin, ha demanat si li poden cobrar íntegrament i li han dit que sí, però
en efectiu, aquí a l'Ajuntament. El regidor voldria que li enviessin el paquet íntegre per l'entitat
bancària. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr.  Francesc Giner.- Fa les següents intervencions: 

01.- Diu que ha vist que en un dels camins que hi ha entrant a Cap Norfeu, ha vist que de la
banda de Cala Canadell està tancat. A més, hi ha un cartell que posa que es pot sancionar amb
1.000 euros si es passa per allà. Voldrien saber a què es degut i per què està tancat i si durarà
gaire temps.

02.- Ha vist que després de la Policia Local hi ha una senyalització que entenen que no està
ben feta, quan tirem endavant, on hi ha la botiga de joguets. En aquell punt es pot anar tot recte
o girar a la dreta. Han vist que en aquell punt, alguna vegada hi ha hagut algun problema,
perquè sobretot els estrangers no saben que es pot girar cap a la dreta, ho fan de cop i es
posen al carril contrari. Demana si es pot senyalitzar, posar unes fletxes a terra, senyalant cap
endavant. Comenta això, perquè li han demanat. 
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03.- Demana que l'informin del cost total de la passarel·la que han instal·lat a la riera Ginjolers.
Es parlava de 166.000 €,  però voldria  saber exactament  què és el  que ha costat  aquesta
intervenció.

04.- Diu que ja que hem aprovat el conveni amb l'Associació Promoció d'Esdeveniments Girona
en el  punt  número  4,  demana que  l'informin  de quants  congressos  tenim per  aquest  any.
Pregunta quants se n'han aconseguit.

INTERVENCIÓ DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que s'adhereix a les felicitacions dels policies locals de l'AE Roses. 

02.- Dóna la benvinguda al senyor Jordi Fernandez com a amic i company i, a partir d'avui,
senyor regidor.  Manifesta que li  fa molta il·lusió que un ciutadà com ell,  que ha treballat a
moltes entitats  sense ànim de lucre per  promocionar  el  nostre  poble,  avui  sigui  regidor.  El
senyor Ferrer diu que el té a la seva disposició i li diu que moltes felicitats. 

03.-  Diu  que  el  ple  passat  va  preguntar  per  uns  12.455  €  que  s'havien  reclamat  a  un
contractista per una reforma del cementiri. Pregunta si s'ha pogut mirar i  si s'han recuperat
aquests diners. Es va comentar que es miraria. 

04.- Pregunta quantes actuacions s'han fet a les platges de Roses des de final de temporada
2013. Pregunta quin cost ha tingut i quina valoració en fan. 

05.- En relació al drenatge de la bocana del port de Santa Margarida ha vist que s'ha utilitzat
maquinaria que ha traginat la sorra cap a aquí a la zona de la plaça Catalunya. Vol saber si
això ho paga la Generalitat o ho paga l'Ajuntament de Roses i també pregunta qui ha fet el
seguiment d'obres, perquè es va explicar que es farien els moviments de sorra a les nits i, a
més, ha vist que hi havia unes varilles i que no hi havia proteccions. Demana que tinguin una
mica de cura, perquè hi podria haver algun accident. 

06.- Ha sentit un comentari en relació al pressupost del 2015. Es comenta que abaixaran les
ajudes a les AMPES i les subvencions de llibres. Pregunta si això és cert.

07.-  Pregunta quina valoració en fan de les obres del  col·lector de Santa Margarida, si  les
pluges afecten el planning de l'obra. 

08.- Per últim vol saber com està el skate-parc.

 
RESPOSTES ALS GRUP MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ
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Sra. Sílvia Ripoll.- Respon les intervencions relacionades amb el seu departament.

Diu que pel que fa a la grua, diu que el mes de març, el dia 25 de març es va requerir a
l'empresa  “Blaimar  2009”  que  són  els  instal·ladors  de  la  grua  per  tal  que  portessin  la
documentació conforme la grua està en condicions, està estabilitzada i no representa cap perill.

Com ha dit diverses vegades, aquest document l'han de portar cada quatre mesos. Per tant, el
van portar a finals de mes de març i cada quatre mesos se li requereix. Pel que fa al procés
judicial en què estem immersos, sempre relacionat amb aquest tema de la grua, diu que estem
en la fase de conclusions. El mes de març els tècnics d'aquí l'Ajuntament van anar a declarar,
ara han passat a una altra fase. Hi havia la pericial, ara hi ha la fase de conclusions i finalment
hi haurà la fase de la sentència que és la que posarà fi al procediment. 

Segons el que decideixi el jutge compliran amb la decisió judicial i si s'ha de treure es traurà i si
el jutge diu que ha que quedar, doncs quedarà, perquè ben segur continuarà l'obra.

Pel que fa al skate-parc diu que avui s'ha firmat l'acta de replanteig de l'obra. No creu que hagi
hagut moviments de terra ni res, perquè el que s'ha de fer és perimetrar tota la zona i suposa
que aquesta setmana es començaran a veure moviments.

Sr. Marc Danés.-  Respon les intervencions relacionades amb el seu departament.

- Estan treballant en tot això i a l'espera del què digui la Generalitat. Tot i així, l'Ajuntament, a
través del Centre de Distribució d'Aliments, tenim controlada la gent a qui estem ajudant amb
una part de la beca i farem un esforç més per tal de donar aliment durant aquests mesos. Tot i
així hem de buscar la manera de solucionar el problema per tot el que siguin carns, peixos,
etc,. Sembla que hi ha alguna solució que es podria trobar, però és una solució que estan fent a
nivell de Catalunya i, per tant, nosaltres el que faríem com Ajuntament és adherir-nos, però està
clar que estem treballant perquè ningú passi excessivament gana.

- Quant als desnonaments, fa un any o un any i mig que vàrem ser dels primers que vàrem fer
una reunió amb totes les entitats bancàries del municipi, no només amb els directors locals,
sinó  també  amb  els  representants  regionals  de  les  diferents  entitats  financeres  d'aquell
moment. Varem fer un acord de col·laboració que en el moment que ells detecten que hi ha dos
o tres rebuts impagats, informen directament a Serveis Socials, per veure si aquesta persona
està en seguiment o per poder actuar sense haver d'accedir a aquesta mena de procediment
judicial.

Tot i així, és evident que en tenen de començats, els darrers anys estan arribant entre quatre i
cinc procediments de llançament dels quals alguns, a través d'aquest pacte verbal i Ofideute,
Oficina de la Generalitat de Catalunya, han arribat a refinançar els crèdits amb els bancs i en el
cas que no hi ha hagut manera de solventar-lo, s'ha negociat un allargament per tal de trobar
una solució que sempre acaba passant per tornar a casa d'algun familiar, d'un habitatge buit
d'algun familiar, etc, etc. 
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En aquest cas segueixen treballant i  en els propers dies tenen reunions importants amb la
Generalitat de Catalunya per tal d'acabar de resoldre alguns casos i avançar-nos al que podria
succeir de cares a l'any vinent que podria haver situacions de problemàtica. 

Hi  treballen  i  la  questió  és que ningú es quedi  al  carrer  i  fins  ara  ho han aconseguit.  Ho
seguiran fent, perquè la feina hi és. Moltes vegades es critica l'Ajuntament per lentitud, però en
el cas d'Habitatge de la Generalitat no es cansa de repetir la seva resposta en hores i, per tant,
han de felicitar també per l'ajuda que donen als diferents municipis. 

Sr. Manel Escobar.- Respon les preguntes relacionades amb l'àrea de Serveis Econòmics.

- Diu que en principi el sistema està previst per facilitar el pagament de l'IBI que és un 35, 35 i
30 %, però també és possible – tot i que ho mirarà- si es demana abans que es faci els cens
cada any, de fer la domiciliació amb la totalitat de l'import. Repeteix que, de totes maneres, ho
mirarà.

Sr. Carlos López.- Fa ús de la paraula per respondre dues intervencions.

- En primer lloc respon al senyor Francesc Giner. Diu que desconeix quin és el cartell al que fa
referència. Pren nota, ho mirarà i li contestarà.

Afegeix que no només l'Ajuntament té senyalització en el parc Natural, sinó que el propi parc té
senyalització pròpia i, per tant, desconeix si és un cartell que ha col·locat l'Ajuntament o l'ha
col·locat  el mateix Parc Natural.  

- En segon lloc, diu que si l'alcaldessa li permet respondrà al senyor Carles Ferrer en relació a
la xifra que l'Ajuntament ha gastat en actuacions diverses de platges. Diu que no li pot donar
una xifra exacta. La suma d'aquestes petites actuacions, segurament, surt més econòmica que
no fer la típica actuació que es portava anys fent amb una despesa de 50.000 € cada any.

- Després, el senyor Giner també ha fet un altre incís en relació als moviments de sorra que
s'han fet últimament. Explica que es tracta d'una actuació, el promotor de la qual és Ports de la
Generalitat i que ha consistit bàsicament en treure sorra del canal de la bocana. Ports havia de
gestionar aquesta sorra sobrant i l'Ajuntament tenia necessitat de sorra a la platja Nova i a la
platja del Rastrell.

Es van posar d'acord perquè la sorra que traguessin d'allà la posarien aquí. A l'Ajuntament això
no li ha costat res, és una actuació purament de Ports. Respecte a la senyalització, sap que
l'Alcaldessa va trucar a Ports per manifestar que no s'estava complint el procediment tal i com
havien quedat, però també reconeixen que l'empresa que ha executat aquestes feines ha fet
una mica el que li ha semblat. Entre Ports i aquesta empresa han tingut certes dificultats. 

Resumeix que el cost és zero per a l'Ajuntament i les dues parts han sortit guanyant, perquè
Ports havia de gestionar aquesta sorra i a l'Ajuntament li feia falta.
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Alcaldessa.- Fa ús de la paraula per afegir que el nostre enuig va venir de divendres, quan van
veure que traginaven els camions de dia. Havien acordat que fos de nit i,  en tot cas, avui
mateix s'ha comunicat des de Ports que han rescindit el contracte amb l'empresa. Per tant, de
moment, no hi haurà més extracció de sorra i també han demanat que ho aturin, perquè ara no
poden  tornar  a  començar,  ja  que  la  setmana  que  ve  ja  és  el  mes  de  juny  i  comença  la
temporada.

L'alcaldessa reconeix els problemes amb l'empesa adjudicatària que va guanyar el concurs de
Ports de la Generalitat. 

Sra.  Sílvia Ripoll.-  Pel  que fa al  cost total  de la passarel·la,  diu que ho mirarà,  perquè de
memòria no sap el cost total. Ho mirarà, el trucarà i li dirà exactament. 

Alcaldessa.- Pel que fa a les subvencions per a la compra de llibres, explica que el pressupost
de l'any 2015  encara no està fet i l'Equip de Govern, de moment, sap el mateix que tots els
regidors  que és la  Llei  d'Hisendes Locals  (ARSAL)  que diu  que no atorga la  competència
d'Ensenyament als municipis de menys de 20.000 habitants. La competència d'Ensenyament
s'acabaria el desembre del 2014. Per a Benestar Social hi ha una pròrroga fins a final de 2015.
No hi ha pròrroga de sanitat ni tampoc de joventut. 

Segueix explicant que l'Ajuntament ha rebut documentació de la Federació de Municipis de
Catalunya, sobre tot a la competència d'Ensenyament que és la que s'acabaria aquest any
2014, perquè no es tracta només de la subvenció, sinó de la problemàtica que es pot generar
amb les llars municipals, que tenim trenta cinc treballadores. A l'escola d'adults tenim dues
treballadores i,  per tant,  estem demanant reunions per veure què hem de fer,  per veure si
podem tirar-ho endavant, si l'Ajuntament ho pot demanar a través d'un conveni i com es pot
gestionar. 

De  moment,  és  voluntat  nostre  i  així  s'ha  vist  en  els  nostres  pressupostos  en  atorgar  la
subvenció general per llibres. És un Ajuntament que l'atorga i l'ha atorgada i es voluntat de
continuar-la donant. Evidentment, sempre i quan no incompleixin la llei. 

Els preocupa i molt  les treballadores que tenim a les llars municipals i  el  servei que s'està
donant que entén que ha d'ésser la nostra prioritat.

Sr.  Carles  Pàramo.-  Explica  que  la  “Ley  de  Racionalización  y  Sostenibilidad  de  las
Administraciones Locales”   i  la  “Ley de Estabilidad Presupostaria”   limita  i  ha posat  molts
inconvenients a la capacitat dels ajuntaments. 

No  voldria  que  d'aquesta  pregunta  i  de  la  resposta  en  sortís  una  certa  alarma.  Dóna
mecanismes i  també diu que aquests departaments que acaba d'esmentar l'alcaldessa són
competència de la Generalitat, però podem arribar a acords i l'única cosa que obliga l'Estat -i
potser aquest és el fons del què volia- és que sigui la Generalitat qui financiï aquest servei.
Aleshores, l'Equip de Govern és absolutament optimista, saben que arribaran a una situació,
que els treballadors de l'Ajuntament continuaran essent  treballadors de l'Ajuntament i  l'únic
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conflicte que hi ha és en el marc de la comptabilitat europea, que obliga a posar ordre en tots
els comptes. Determina qui paga què i aquesta és la situació, tant pel que fa a llibres com pel
que fa a treballadors i treballadores de l'Ajuntament que estan adscrits en departaments que
són d'Ensenyament. 

Tot i que fa un temps s'entenia que les llars d'infants eren “Benestar Social o Promoció dels
Treballadors”,  en  tot  cas  que  ningú  s'espanti,  que  ningú  es  quedarà  sense feina.  Això  és
impossible, però a més, continuaran depenent de l'Ajuntament de Roses.

Alcaldessa.- Diu que falta respondre les intervencions en relació al nombre de congressos, de
la senyalització del carrer i també la que feia relació al col·lector de Santa Margarida.  

Sr. Àngel Tarrero.- L'Alcaldia passa la paraula al senyor Àngel Tarrero per tal que respongui les
intervencions en relació a la senyalització viària.  

- Reconeix que .l'encreuament al que feia referència el senyor Giner és un encreuament força
complicat  i que ara ja estan per reforçar molt més la senyalització horitzontal. Els que som de
Roses no tenim problema, perquè ja coneixem aquest encreuament, però quan ve l'estiu  que
ve gent de fora, els conductors tenen força problemes, sobretot per incorporar-se a l'esquerra.

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Diu que la valoració de les obres del col·lector és molt positiva.
Pràcticament ja han acabat les obres i tot el que afecta Punta Falconera ja està acabat i la
única cosa que els queda ja està acabada i només els queda refer el camí, refer el carrer i
arrreglar els pous. Ara estan treballant sobre la rotonda on possiblement hauran de fer algun
pou de registre per la problemàtica que ha sortit i, de moment, les pluges no afecten l'obra. 

Alcaldessa. Respon un parell un parell de preguntes que queden pendents.

-  Pel que fa als congresos diu que, precisament, s'han posat dintre d'aquest grup, perquè el
que dinamitza i s'intenta tirar endavant és el que es diu el “MAIS” (Meeting Incentive Congress
and Events) Precisament són trobades d'especialitats com eren els grans congressos, però
molt més petits, perquè de grans congressos ja no en fa ningú. Des dels anys de la crisi, tots
aquells congressos en els que es demanaven sales de 300 o 400 persones ja no es fan i
precisament aquest grup que està dintre del Girona Convention Bureau el que fa és anar a
totes les grans capitals europees per oferir sales més petites. 

Aquestes ofertes s'estan fent molt directament en els hotels i els ajuntaments estem intentant
de unir-nos per poder donar unes condicions més avantatjoses, perquè en lloc de fer-se en un
hotel es faci en el poble i poder donar més servei i més oportunitat a tota la gent del poble. 

Aquí  no només hi  ha el  Castell  o  el  teatre,  sinó totes les  activitats  turístiques que podem
compartir a l'hora d'oferir o de fer aquesta oferta. 

Tenien  congressos  previstos,  però  se  n'ha  anul·lat  algun  d'important  degut  a  que  la  gent
després  no  s'apunta  perquè  els  costos  són  elevats.  Per  tant,  el  que  s'intenta  són  petites
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trobades,  entre  100  i  150  persones,  perquè  aquest  nombre  de  persones  si  que
s'aconsegueixen.

El mes passat varen anar a una trobada a Lyon i estan per veure el resultats.

- Pel que fa a la devolució del contractista per una quantitat de 12.000 €, sembla ser que està
en  requeriment  executiu,  però  també  ha  d'afegir  que  divendres  passat,  a  última  hora  el
secretari la va informar que havia arribat una resolució que desestima la suspensió cautelar
demanada pel deutor. Per tant, està en executiva i veuran com evoluciona. Veuran si hi ha dret
o no a presentar recurs i, en tot cas si vol saber alguna cosa més, el mes que ve li podrà
explicar, si no, de totes maneres,  aquest rebut està en executiva.

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 20:57 hores,
de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada 
Fco. Luís Muñoz Cameo  

     38


